太古城中心冰上皇宫溜冰商店

冰上拍住 Sale

Cityplaza Ice Palace Skate Shop

Skating Duo Sale

條款及細則

- 1. 優惠推廣期為 2023 年 4 月 3 日至 2023 年 6 月 30 日或售完即止。
- 2. 此優惠只適用於太古城中心冰上皇宮溜冰商店。
- 3. 所有優惠產品數量有限,先到先得,售完即止。
- 4. 所有優惠產品一經出售不設退款式或更換。
- 5. 顧客須於有推廣期內親身前往太古城中心冰上皇宮溜冰商店選購,不設任何貨品預留服務。
- 6. 此優惠不可與該其他推廣或優惠同時使用,包括太古城中心冰上皇宮溜冰學校學生優惠。
- 7. 精選溜冰鞋及溜冰刀指定組合優惠價格不包括安裝服務。如有需要,需額外另收取服務費。 有關詳情請向太古城中心冰上皇宮溜冰商店查詢。
- 8. 太古城中心冰上皇宮保留更改以上條款及使用此優惠最終決定權。

Terms & Conditions

- 1. The promotion offer is valid from 3 April 2023 to 30 June 2023 or while stocks last.
- 2. The promotion offer are only valid at Cityplaza Ice Palace Skate Shop.
- 3. All promotion products are non-refundable and return.
- 4. All promotion products are available on a first-come, first-served basis while stocks last.
- 5. Customers must purchase the promotion products in person at Cityplaza Ice Palace Skate Shop during the promotion period. Any reserved of promotion products will not be given.
- 6. The promotion offer cannot be used in conjunction with other promotions or offers which include Cityplaza Ice Palace School student offer.
- 7. Selected skating boot and blades combo offer does not include installation service. For more information, please inquire at the Cityplaza Ice Palace Skate Shop.
- 8. Cityplaza Ice Palace reserves the right to alter the above terms and made the final decision over the use of this promotion offer.